
 
Mondelinge Vragen: Zo snel mogelijk een 
volwaardige supermarkt op de Uithof 
30 mei 2024 

Vragen: 
De Spar op de Uithof is al jaren een doorn in het oog van menig student en medewerker van de 
Universiteit en Hogeschool en van de vele bewoners van de Uithof. Door de hoge prijzen en het 
gebrek aan assortiment is de ‘Spar University’ niet de volwaardige supermarkt die men, in een wijk 
van ruim tweeduizend bewoners, mag verwachten. De wens voor een volwaardige supermarkt werd 
in 2022 ook breed gesteund in de raad in motie M70 ‘Supermarkt op de Uithof’. Daarin werd gezegd 
dat er binnen twee jaar werk moest worden gemaakt van een ‘full-service supermarkt op de Uithof’.  

Een jaar later gaf een raadsbrief in juni 2023 aan dat de Universiteit Utrecht tegelijkertijd een 
inpassingsstudie uitvoerde om de bestaande supermarkt uit te breiden van 400 m2 naar 750 m2. 
Na de studie zou een uitbreiding tussen 2024 en 2026 gerealiseerd kunnen worden. Uiteindelijk zou 
er in 2032 een supermarkt van ongeveer 900 m2 gerealiseerd kunnen worden. Na dit goede nieuws 
bleef het lang – haast akelig – stil.  

Dit brengt de Partij van de Arbeid, Student & Starter en ChristenUnie, tot de volgende vragen: 

1. Wat is de uitkomst van de inpassingstudie van de Universiteit Utrecht? Is uitbreiding naar 
750 m2 tussen 2024 en 2026 nog haalbaar? 

2. Zo ja, kan het college een uitgebreidere planning delen van de realisatie van de 
uitbreiding? 

3. Zo nee, welke rol kan het college spelen in de versnelde realisatie van een uitgebreidere 
supermarkt op de Uithof? 

Gesteld door: 
• Titus Stam, Partij van de Arbeid 
• Ruben Snijder, Student & Starter 
• Rik van der Graaf, ChristenUnie 
• Maartje Vermeulen, GroenLinks 
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